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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánunk benyújtani Bálog
Zoltánhoz, az emberi er őforrások miniszteréhez, mint a szociál- és nyugdíjpolitikáért felel ős
kormánytaghoz,

„Már számon sem tartják a korábban folyósított szolgálati nyugdíj összegét?”

címmel, amelyre a választ írásban kérjük.

Tisztelt Miniszter Úr !

Országgyű lési képviselőként több állampolgári jelzést kaptam azzal összefüggésben, hogy a
szolgálati járandóság 2016. évi kifizetéséről szóló, 2017 januárjában kiküldött kimutatás a
korábbi évek gyakorlatától eltérően nem tartalmazza a 2012. január 1-ét megelőző „eredeti”
ellátás összegét, hanem már csak az SZJA mértékével csökkentett összeg szerepel benne .

Kérdezem Miniszter Urat, a korábbi évek gyakorlatával ellentétben a kimutatásokban miér t
nem tüntették fel a korábbi szolgálati nyugdíj összegét ?

Budapest, 2017. február 6 .
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